
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 1582
van BART VAN MALDEREN
datum: 12 juli 2017

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Investeringsprogramma wegen  -  Knooppunten Albatros Aalst

Ik lees in het indicatief investeringsprogramma van het Agentschap Wegen en Verkeer 
voor de jaren 2018-2019 dat in het kader de herinrichting van de knooppunten Albatros, 
Haring en complex E40/N45 voor het jaar 2019 in een budget werd voorzien. 

1. Kan de minister een gedetailleerd overzicht geven van welke bedragen zullen worden 
uitgekeerd ter onteigening in verband met realisatie van de herinrichting? Graag 
opgesplitst per jaar, per budget. 

2. Kan de minister een gedetailleerde planning geven in het kader van de herinrichting?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1582 van 12 juli 2017
van BART VAN MALDEREN

1. De geplande studie dient de noodzakelijke onteigeningen in kaart te brengen. Het 
budget voor de studie is voorzien in 2018, en niet in 2019, zoals verkeerdelijk gesteld 
in de inleiding van de vraagsteller.

2. Aangezien de studie met betrekking tot de omvang van de onteigeningen nog dient 
opgestart te worden kan er logischerwijs nog geen gedetailleerde planning naar 
uitvoering der werken gegeven worden. 


